董事、高級管理人員對公司 2005年年度報告及摘要的確認意見 CONFIRMATION TO THE ANNUAL REPORT 2005 OF THE COMPANY AND THE SUMMARY BY DIRECTORS AND SENIOR MANAGEMENT

根據《證券法》、《公開證券的公司信息披露內容與格式準則第2號〈年度報告的內容與格式〉》(2005年修訂)相關規定和要求,我們作為北人印刷機械股份有限公司董事、高級管理人員,在全面瞭解和審核公司2005年年度報告及年報摘要後,認為:

- (1) 公司嚴格按照股份制公司財務制度規 範運作,2005年年度報告及摘要要公 允地反映了本年度的財務狀況和經營 成果。
- (2) 我們保證公司2005年年度報告及摘要 內容真實、完善、準確,不存在任何 虚假記載、誤導性陳述或重大遺漏, 並對其內容的

In accordance with relevant stipulations and requirements in Securities Law and "Contents and Formats Standard No.2 Concerning Information Disclosure of Companies Offering Shares to the Public - Contents and Formats of Annual Report" (amended in 2005), we, as directors and the senior management members of Beiren Printing Machinery Holdings Limited (the "Company"), based on our comprehensive understanding and review of the Company's 2005 Annual Report and its summery, is of the opinion that:

- (1) The Company operated in strict compliance with financial practices of stock companies. The 2005 Annual Report and its summary fairly reflected the financial condition and operating results of the Company for the year.
- (2) We warrant the truthfulness, accuracy and completeness of the contents in the 2005 Annual Report and its summary and that there are no false representations or misleading statements contained in or material omissions from them. We collectively and individually accept responsibility for the truthfulness, accuracy and completeness of the contents contained therein.

根据《证券法》、《公开证券的公司信息披露内容与格式准则第2号《年度报告的内容与格

- 式》》(2005年修订)相关规定和要求。我们作为北人印刷机械股份有限公司 董事、高级管理人
- 员。在全面了解和审核公司 20005 年年度报告及年报携要后。认为:
- 公司严格按照股份制公司财务制度规范运作。2006年年度报告及摘要要公允地反映了本年 度的财务状况和经营成果。
- 2. 我们保证公司 2005 年年度推告及摘要内容真实、完零、准确,不存在任何虚假记载、误导性除述或重大遗漏。并对其内容的真实性、准确性和完聚性承担个别及选带責任。

董事、高晋人员签字:

姓 名	职务	签名	姓名	职 务	2 8
朱武安	董事长	果就去	武文祥	独立董事	320
陷长安	副董事长	just.	- 相回佐	独立董事	
王則华	夏事、总经理	到到時	李一经	独立董事	李维
于宝贵	董非	一种	施天诗	独立宣布	YCER
姜建明	查非	1110	埃佩敏	董事会秘书	对烟
杨振东	重市	Josher.	* 中	剧总经理	103
75 HI	重年	SPRIA	王文元	別島經典	TAR



224

二零零五年